
 

TEAM SÖDERTÄLJE BOWLING 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Styrelsemöte 20230831 

Närvarande: Malin Linnér, Ronny Pettersson, Hans Linderstrand, Mats Gustafsson, 

Bo Qvist. Inbjuden: Åke Samuelsson 

1. Malin öppnar mötet. 

2. Genomgång av förra mötets protokoll. 

3. Ekonomi – Senior: Ok enl Hans. Saldo f.n. ca 18.000. Para/Ungdom: Ok enl 

Bo Q. Saldo f.n. ca 44.000.                                                                                                                

4. Träningsavgift – pga ökade kostnader höjs avg/mån till 500:- from aug. 2023 

5. Lotteri – Diskussion angående om vi ska återuppta detta. Bordlägges t.v. 

6. Stiftelsen – Inget att rapportera. Möte 13/9. 

7. Seriespel – Första omg. B-laget 9/9. A-laget 16/9. 

8. Bilersättning – Beslut tas att ersättning ska utgå med 30:-/mil. Ersättningen 

fördelas jämnt mellan bilarna oavsett hur många som åker i resp. bil. 

9. Flyttad match – Lagen hanterar detta själva i BITS from säsongen 2023-24. 

10. Övriga frågor – Klubbskåp: Hallen vill inte ha skåp i entrén. Förslaget är att 

ställa dom i bowlinghallen alternativt i ”badmintonrummet”. Vid nästa möte 

kommer vi att ha en genomgång av gamla saker från tidigare klubbskåp mm.    

Nya tavlor i bowlinghallen: diskussion om ev uppfräschning.                        

Träningströjor para/ungdom: Mats och Bosse kollar kostnad för detta.         

Tränare under hösten: Lena Asklund kommer att träna oss vid 5 tillfällen. 

Kostnad för pensionärer: Beslut tas att pensionär betalar 25:-/serie vid ev 

träning torsdag kväll samt vi ev seriematch. Klubben står för resterande 25:- 

vid seriematch.                                                                                                   

Matchprofil: beslut tas att vi använder Chromium 6742 t.v.                           

Digital skärm i entrén: Åke/Ronny pratar med hallen om att lägga in info om 

träningstider för klubben samt info om aktuell match i hallen.                     

Årsmöte: vi siktar på slutet av oktober, ev 26/10. Spikas på nästa styr.möte. 

Medlemsavgift: Förslag om höjning diskuteras. Beslut tas att höja avgiften 

till 500:-/år. 

11. Nästa möte – 21/9 kl 19.30.  

12. Ordförande tackar och avslutar mötet. 
 

 



 

 

 


